
Valtuustoaloite  

Koska kaupunginvaltuustolla ei tänäänkään riittänyt rohkeutta 
jalkapallon ja muun liikunnan olosuhteiden parantamiseen, niin esitän 
seuraavaa.  

Esitän, että kaupungin rakennetun ympäristön lautakunta käynnnistää 
välittömästi tarkemmat neuvottelut FC Raahen kanssa Arina Arenan 
omistuksen siirtämiseksi FC Raahen perustamalle kiinteistöyhtiölle, jotta 
hallin laajennus saadaan toteutettua mahdollisimman pikaisesti.  

Esitän myös, että rakennetun ympäristön lautakunta velvoitetaan 
antamaan valtuustolle selvityksen neuvotteluiden kulusta viimeistään 
maaliskuun 2023 valtuustolle.  
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